
RADA MIEJSKA
W KOLBT]SZOWEJ

Protok6l Nr 50/24

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej VIII kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej,
odbytego w dniu 17 stycznia 2024 roku o godz. 14.00

w budynku Urzgdu Miejskiego w Kolbuszowej, sala nr l.

Posiedzenie otworzyl i prowadzil Przewodniczqcy Komisji P. Bronislaw Wiktor.
W posiedzeniu udzial wzigli wszyscy czlonkowie Komisji oraz zaproszeni go6cie, co

potwierdza zal4czona do protokolu lista obecno5ci. Porz4dek posiedzenia przedstawia siE

nastgpuj4co;

l. Przyjgcie porz4dku Komisji.
2, Analiza koszt6w ttrzymania Punktu Selektywnej Zbiorki Odpad6w Komunalnych

w 2023 roku.
3. Sprawy r62ne.

Adl

Porz4dek posiedzenia Komisji zostal przyjgty jednogloSnie za- 7 , przeciw- 0, wstrzymuj4cych
sig- 0.

Ad2

Skarbnik Kolbuszowej P. Jacek Mroczek poinformowal, 2e przedstawione na dzisiejszym

posiedzeniu wyliczenia finansowe zwi4zane z dzialalnoSci4 PSZOK nie sq ostateczne z uwagi

na wptywaj qce nabiel4co faktury i wplaty od instytucji i firm zewnqtrznych. Skarbnik podal,

Ze zadanie gminy zwiqzane z gospodark4 odpadami wyszio na plus i nadwyzka wynosi ok.

30 000 zl. Wydatki inwestycyjne na PSZOK wyniosly ok. 200 000 zl, a dotyczyly one m.in.

remontu placu PSZOK (utwardzenie), zakup kontener6w, wykonanie instalacji fotowoltaicznej.

Szczeg6lowe wyliczenia zwi1zane z wplyrvami ze sprzedaZy odpad6w segregowanych oraz

wplyw6w z oplat za gospodarowanie odpadami znajdujq sig w zil.qczniku do niniejszego

protokolu.

Kierownik Ref. GOK P. Mateusz Czachor w formie prezentacji multimedialnej (prezentacja

w zalqczeniu) przedstawil czlonkom Komisj r szczegolowe dane 2a2023 rok dotyczqce:

- iloSci przyjgtych odpad6w komunalnych na PSZOK zWszczeg6lnieniem roZnych frakcji,

- koszt6w zagospodarowania odpad6w,

- przychodow ze sprzedaLy surowc6w wt6mych,

- iloSci odpad6w odebranych od mieszkaric6w gminy,

- poziomu uzyskanego recyklingu naprzestrzeni lat ?015-2023,

- nakladow inwestycyjnych na terenie PSZOK.

Kierownik P. Mateusz Czachor wyjaSnil, 2e obecnie gmina Kolbuszowa uzyskuje poziom

recyklingu na wysokoSci 35 o/o. Zgodnie z obowi4zuj4cymr przepisami, poziomy recyklingu

ka2dego roku bgd4 wzrastat i takie poziomy gminy bgd4 zobowiqzane osi4gn46, w przeciwnym

wypadku nakladana jest kara finansowa za niespelnienie tego wymogu. W kolejnych latach

gmina Kolbuszowa moae nie uzyskac wymaganych poziom6w recyklingu, co bqdzie

skutkowa6 nalozeniem wspomnianych kar. Na terenie gminy Kolbuszowa problem segregacji

odpad6w doty czy glownie mieszkalnictwa wielorodzinnego.



. Ad3

W punkcie sprawy rolne Przewodnicz4cy Komisji P. Bronislaw Wiktor poinformowal, ze

w miesi4cu lutym Komisja Rewizyjna zapozna sig z informacj4 Prezesa ZGKiM Sp6lka z o.o.
na temat dzialalnoSci Sp6lki. Temat ten zostanie przepracowany wsp6lnie z Komisj4 Finans6w,
w6wczas obie Komisje wysluchaj4 sprawozdania Prezesa.

Posiedzenie zakoiczono o godz. l4:55.

Na tym protok6l zakohczono.

Protok6l sporz4dzila: Justyna Mucha YrWilrAn
l

Przewodnicz4cy Komisj i: Bronisl"* *tO.V 
e
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